
Zápis ze seniorátního shromáždění Jeronýmovy jednoty, konané 25.6.2017 

ve Vysokém Mýtě 

Přítomni: viz prezenční listina – 14 členů ze 13 sborů, omluveni byli zástupci sboru 

Bučina,Lanškroun,Choceň 

Jednání zahájil bratr farář Ladislav Havelka krátkou pobožností. 

Bratr Jan Kubíček seznámil přítomné s výběrem peněz pro Jeronýmovu jednotu 

s komentářem dle tabulky předložené každému zástupci. Částky k rozdělení – 135.182,-Kč do 

ústředí JJ(2/3), 67.591,-Kč rozdělit v seniorátu (1/3) 

 

Bratr Jaromír Drda provedl seznámení shromáždění s těmito body: 

1. Vyúčtování darů v seniorátu za rok 2016 – písemně a vzorně předal sbor Heřmanův 

Městec (dar 20.000,-).  

 

2. Žádosti o dar ze sbírky JJ:  

Bukovka – 500.000.- na opravu krovu a krytiny kostela (náklady cca 1.350.000,-Kč) 

Horní Čermná – 150.000,- na výměnu krytiny kostela (náklady 1.477.085,-Kč)  

Dvakačovice – 45.000,- na jednu splátku půjčky z roku 2010  (450.000,-Kč) 

Litomyšl – 20.000,- - na výměnu kotle ústředního topení na faře (105.000,-Kč) 

3. Žádost o půjčku z fondu JJ: 

Horní Čermná – 350.000,-Kč na výměnu krytiny kostela. Žádosti se představenstvo 

ani sen.shromáždění nebude zabývat, protože půjčky jsou v kompetenci ústředí JJ. 

4. Návrh představenstva k jednání seniorátního shromáždění JJ: 

-žádosti Bukovky a Horní Čermné doporučit ve výše uvedeném pořadí do ústřední JJ 

-žádost Dvakačovic doporučit k proplacení ve výši 45.000,-Kč 

-žádost Litomyšle doporučit k proplacení ve výši 22.591,-Kč 

 

Rozprava k předneseným žádostem: 

- bratr Jan Kubíček doplnil přednesené návrhy žádostí o dar a půjčku a vysvětlil stanovisko 

seniorátního výboru k žádostem o dar ze sboru v Dvakačovicích a v Litomyšli 

- bratr Václav Hurt se pozastavil nad částkami vybranými ve sborech v Přelouči a 

Dvakačovicích ( velmi nízká a zaokrouhlená částka) 

- bratr Martin Plecháček provedl doplnění k žádosti o dar ze sboru v Bukovce ( seznámil 

s likvidací brouka tesaříka termosanací v roce 2014, nátěr dřevěné konstrukce v roce 2015, 

podání žádosti o dotaci na ministerstvo zemědělství na opravu krovu a žádost o dar ze 

švýcarského fondu) 

- sestra Šilarová provedla doplnění k žádosti o dar ze sboru v Horní Čermné ( seznámila 

s likvidací staré dřevěné doškové krytiny a staré azbestocementové krytiny a nahrazení 

krytinou novou ) 

Návrh představenstva uvedený v bodě č.4 byl seniorátním shromážděním jednomyslně 

SCHVÁLEN. 



 

Pokračování rozpravy: 

- bratr Václav Hurt informoval, že o půjčku z fondu Jeronýmovy jednoty je možné požádat 

kdykoliv a o přidělení rozhoduje představenstvo Jeronýmovy jednoty 

- bratr Ladislav Morávek ze sboru ve Vysokém Mýtě seznámil shromáždění s vyúčtováním 

daru na splátku půjčky 18.094,00 Kč v roce 2016 

- bratr Špaček ze sboru v České Třebové seznámil shromáždění s dokončenou opravou fasády 

fary a odevzdal podklady k vyúčtování daru 30.000,00 Kč v roce 2016, doklady předal bratru 

Kubíčkovi 

- bratr Petr Beneš ze sboru ve Sloupnici seznámil shromáždění s průběhem opravy fasády 

kostela a odevzdal podklady k vyúčtování daru 38.502,00 Kč v roce 2016 a doklady předal 

bratru Kubíčkovi 

- bratr Jaromír Drda informoval shromáždění o žádosti opatovického sboru o Hlavní dar lásky 

na rok 2018 na opravu fasády kostela v Opatovicích. 

Jednání shromáždění bylo zakončeno písní "Dej nám moudrost odvahu" 

 

 

Zapsal:   Jaromír Drda 

 


